
Vážení příznivci veslařského sportu, 

 

dovolte mi, abych Vás před startem  „Hradištského šestikiláku"  informovala o skutečnostech, 

které momentálně panují na řece Moravě. 

 

Dle informací povodí Moravy, je průtok řeky na jedné z nejnižších úrovní za posledních 40 

let. Závodní trať jako taková, je po celé délce průjezdná jako minulý rok. Pozitivní je, že 

se nám podařilo odstranit kmeny, které byli v dráze loňského závodu. Mělčiny bohužel 

zůstaly! Závodníkům doporučujeme, v tréninku i v závodě, udržet bezpečnou vzdálenost od 

břehu - cca 2 metry.  

 

Vzhledem k nízkému stavu řeky, jsou v místech nasedání (cca 1 km na startem) nově 

vzniklá neprůjezdná místa, která jsme podrobněji vyznačili výstražnou páskou a 

bójemi. 

 

S ohledem na tyto skutečnosti, si dovolujeme upozornit, že při nasedání  a  rozveslování 

bude třeba dbát zvýšené pozornosti a ohleduplnosti!!! 

 

V těchto místech je připraveno celkem pět nástupních plat, rozmístěných v délce 400 m.  

 

Dovolte, abych Vám popřála mnoho úspěchů, aby se vše odehrálo bez újmy na zdraví a 

lodního materiálu. 

 

Pokud Vám čas dovolí, můžete závody ukončit v dobré náladě na večírku s hudbou, který se 

koná v prostorách klubovny. 

 

Jste všichni srdečně zváni. 

 

 

 

S přátelským pozdravem 

 

 

 

 

Michaela Tomaštíková 

předseda VKM 

 


